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 PROTOKÓŁ Nr XLIII/14 

z Sesji Rady Miejskiej w Bojanowie odbytej w dniu 

29 października 2014 roku  

o godz. 9.00   w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie 

================================================================= 

W sesji uczestniczyli: 

 radni Rady Miejskiej w Bojanowie. 

  zastępca burmistrza, radca prawny,  

 radny powiatowy:   Wiesław Ceglarek, Maciej Dubiel, Ireneusz Młynek, 

 sołtysi wsi, 

 pracownicy Urzędu Miejskiego. 

 zaproszeni kierownicy lokalnych zakładów pracy, 

 przedstawiciele lokalnej prasy, 

 była Skarbnik Urzędu Miejskiego w Bojanowie pani Mirosława Zamelska. 

 

Otwarcia sesji dokonał przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie pan Maciej 

Jagodziński, po czym  stwierdził, iż na ustawowy 15 – osobowy skład Rady w sesji 

uczestniczy 12 radnych, (spóźnieni radni : Jarosław Bartkowiak i Stanisław Tomiczak, 

nieobecna: Halina Lis)  co stanowi quorum, więc jest ona władna obradować i podejmować 

prawomocne uchwały. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący obrad powitał przybyłych i zapytał czy do przedstawionego przy 

zawiadomieniach porządku obrad są propozycje zmian. 

Pan Ryszard Drozdowski Zastępca Burmistrza Bojanowa – zawnioskował o wprowadzenie do 

porządku obrad następujących uchwał: 

 

1. w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta za 1 dt przyjmowanej jako podstawa do 

naliczenia podatku rolnego na 2015 rok, 

2. w sprawie zaciągnięcia zobowiązań w zakresie remontów – konserwacja urządzeń 

oświetlenia drogowego, 

 

natomiast projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIV/214/13 Rady Miejskiej w 

Bojanowie z dnia 18 stycznia 2013 roku w sprawie regulaminu utrzymania czystości i 

porządku na terenie gminy Bojanowo, Państwo radni na posiedzeniu Komisji Stałych Rady w 

dniu 21 października 2014 roku postanowili wycofać z porządku obrad. 

 

Powyższe zmiany zostały poddane pod głosowanie: 

Za ich wprowadzeniem głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 12 „za” (spóźnieni radni : 

Jarosław Bartkowiak i Stanisław Tomiczak, nieobecna: Halina Lis). 

W związku z powyższym porządek XLIII sesji przedstawia się następująco: 

 

1.Otwarcie Sesji Rady Miejskiej oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

2.Przedstawienie porządku obrad XLIII sesji Rady Miejskiej. 

3.Przyjęcie protokółu Nr XLII /14 z sesji, która odbyła się w dniu 7 października  2014  

roku. 

4.Zapytania radnych. 

5.Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6.Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy w okresie międzysesyjnym i o wydanych 

zarządzeniach. 
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7.Informacja Burmistrza Bojanowa o złożonych oświadczeniach majątkowych kierowników 

jednostek organizacyjnych i zakładów budżetowych Gminy Bojanowo. 

8.Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o złożonych oświadczeniach majątkowych 

radnych Rady Miejskiej w Bojanowie.  

9.Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej w Bojanowie – kadencja 2010 – 2014. 

10.Sprawozdanie Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej z prac prowadzonej Komisji. 

11.Sprawozdanie Przewodniczącej Komisji Budżetowej z prac prowadzonej Komisji. 

12.Sprawozdanie Przewodniczącego Komisji Oświaty z prac prowadzonej Komisji. 

13. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1. uchwalenia „Programu współpracy Gminy Bojanowo z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami działającymi w sferze pożytku 

publicznego na 2015 rok. 

2. uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na terenie Gminy Bojanowo na rok 2015. 

3. uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Gminy  

Bojanowo, 

4. obniżenia średniej ceny skupu żyta za 1 dt przyjmowanej jako podstawa naliczania 

podatku rolnego na 2015 rok, 

5. zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2014 – 2017, 

6. zmian uchwały budżetowej na 2014 rok. 

7.  zaciągnięcia zobowiązań w zakresie remontów- konserwacja urządzeń oświetlenia 

drogowego, 

14.Informacja ze zrealizowanych przez Gminę zadań w kadencji 2014-2017. 

15.Odpowiedzi na zapytania radnych. 

16.Wolne głosy i wnioski. 

17.Zakończenie 

 

Przewodniczący Rady poprosił, aby minutą ciszy uczcić pamięć byłych pracowników Urzędu 

i osób związanych z Gminą Bojanowo, którzy odeszli podczas trwania kadencji. 

1. śp. Kazimiera Konieczna – była Skarbnik Urzędu 

2. śp. Genowefa Król- była Sekretarz Urzędu, 

3. śp. Lucyna Ignasiak 

4. śp. Jan Brzoza 

5. śp. Henryk Piotrowski  

6. śp. Feliks Szpurek 

7. śp. Zdzisław Michalski 

8. śp. Łucjan Wojciechowski. 

 

do pkt. 3.Przyjęcie protokółu Nr XLII /14 z sesji, która odbyła się w dniu 7 października  

2014  roku. 

 

 W związku z tym, iż do protokołu z sesji, która odbyła się w dniu 7 października 2014 

roku nie wpłynęły uwagi pisemne i ustne przewodniczący obradom zaproponował, aby 

powyższego protokołu nie odczytywać. Za propozycją Przewodniczącego opowiedzieli się 

wszyscy radni – 13 „za” . 

W związku z powyższym Protokół Nr XLII/14 z sesji, która odbyła się w dniu 7 października 

2014 roku został przyjęty bez odczytywania. 

 

Do pkt. 4.Zapytania radnych. 
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Radny Jan Kubis zapytał czy zostało skierowane pismo do Prezesa Browaru w 

Bojanowie w sprawie posprzątania leżących liści na ulicy Mylnej. 

Drugie pytanie radnego Kubisa dotyczyło dofinansowania do imprezy promującej Browar; 

cyt. „co z tego mamy i ile to kosztowało oraz jaką kwotę Gmina wydaje na promocję ?” 

 

 Radny Zygmunt Maćkowiak zapytał cyt. „czy można zamknąć między blokami a 

wioską w Gościejewicach drogę, z której korzysta tyle osób?”. 

 

 Przewodniczący Zarządu Osiedla w Bojanowie zapytał czy w przyszłym budżecie 

będzie uwzględniona kwota na chodnik pomiędzy ulicą Gołaszyńską, a ulicą Półwiejską. 

Ponadto pan Pietras zawnioskował o zapisanie w budżecie gminy na 2015 rok remontu 

chodnika na ulicy Wolności od ulicy Marcinkowskiego do ulicy Browarowej oraz 

zamontowanie lampy ulicznej przy posesji nr 3 na ulicy Podgórnej. Wnioski złożono. 

Radny Jarosław Bartkowiak zapytał czy w związku z planowanym przejęciem  drogi 

krajowej „5” zostanie przeprowadzona  reorganizacja oznakowania na tym terenie – w 

szczególności obok marketu „DINO” w Gołaszynie ? 

 

 Radny Władysław Szalkowski ponowił zapytanie radnego Maćkowiaka dotyczące 

zabezpieczenia przejścia przez park w Gościejewicach. Jeżeli zostanie wprowadzony zakaz 

przejścia przez park, dzieci będą zmuszone iść do Klapowa aby dotrzeć do szkoły. 

 

 Obecny na sesji mieszkaniec Bojanowa pan Krzysztof Wodecki zawnioskował o 

utwardzenie drogi na ulicy Kwiatowej oraz jaki kryteriami kieruje się Gmina przy ustaleniu 

pierwszeństwa naprawy i utwardzania dróg gminnych.. Jednym z priorytetów powinno być  

nowe osiedle w Gołaszynie – zdaniem pana Krzysztofa Wodeckiego – drogi są tam w 

fatalnym stanie, należy je utwardzić. 

 

Do pkt. 5.Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym. 

 

 Przewodniczący Rady przedstawił informację o reprezentacji rady w okresie 

międzysesyjnym. Pytań nie było. Informacja stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu. 

 

Do pkt. 6.Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy w okresie międzysesyjnym i o 

wydanych zarządzeniach. 

 

 Zastępca Burmistrza Bojanowa pan Ryszard Drozdowski zapoznał uczestników sesji z 

reprezentacją w okresie międzysesyjnym i o wydanych zarządzeniach. Pisemna informacja 

stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

W powyższym punkcie głos zabrał pan Edward Gurdak sołtys Pakówki. Zapytał czy będą 

stawiane kamienie graniczne w miejscowości Pakówka. Były prowadzone rozmowy z firmą 

Budimex – wykonawcą drogi ekspresowej S5. Na decydujące spotkanie nikt z przedstawicieli 

firmy nie przybył. Pan Grurdak prosi o interwencję w powyższej sprawie. 

 

Do pkt. 7.Informacja Burmistrza Bojanowa o złożonych oświadczeniach majątkowych 

kierowników jednostek organizacyjnych i zakładów budżetowych Gminy Bojanowo. 
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Pan Zastępca Burmistrza Bojanowa Ryszard Drozdowski przedstawił informację o złożonych 

oświadczeniach majątkowych Zastępcy Burmistrza, Skarbnika kierowników zakładów 

budżetowych, jednostek organizacyjnych gminy, instytucji kultury. Pisemna informacja 

stanowi załącznik nr 4 do protokołu. Informacja Wojewody Wielkopolskiego dotycząca 

oświadczenia majątkowego Burmistrza Bojanowa i Przewodniczącego Rady Miejskiej w 

Bojanowie stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Do pkt. 8.Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o złożonych oświadczeniach 

majątkowych radnych Rady Miejskiej w Bojanowie.  

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie Maciej Jagodziński przedstawił 

informację o złożonych oświadczeniach majątkowych Państwa radnych. Pisemna informacja 

stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 

 

Do pkt 9.Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej w Bojanowie – kadencja 2010 

– 2014. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie przedstawił sprawozdanie z pracy Rady 

w kadencji 2010- 2014. Pytań nie było. Informacja stanowi załącznik nr 7 do niniejszego  

protokołu. 

 

Do pkt. 10.Sprawozdanie Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej z prac prowadzonej 

Komisji. 

 

 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jan Kubis zapoznał uczestników sesji z pracą 

kierowanej przez siebie Komisji w latach 2010 – 2014. 

Pisemna informacja stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

 

Do pkt. 11.Sprawozdanie Przewodniczącej Komisji Budżetowej z prac prowadzonej 

Komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetowej pani Ewa Szczepaniak przedstawiła informację na temat 

prowadzonej przez siebie Komisji.  

Pisemna informacja stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Do pkt. 12.Sprawozdanie Przewodniczącego Komisji Oświaty z prac prowadzonej 

Komisji. 

 

 Przewodniczący Komisji Oświaty przedstawił obszerna informację o pracy Komisji w 

czasie  trwania kadencji 2010 – 2014. Pisemna informacja stanowi załącznik nr 10 do 

protokołu. 

 

 

Do pkt 13. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1.uchwalenia „Programu współpracy Gminy Bojanowo z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami działającymi w sferze pożytku 

publicznego na 2015 rok, 

 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniach Komisji Stałych Rady w dniu  
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21 października 2014 roku. Uwag nie wniesiono. Po odczytaniu przez przewodniczącego 

obrad tekstu uchwały zarządził głosowanie. Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych  

( nieobecna radna Halina Lis). 

 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 29 października 2014 roku w sprawie 

uchwalenia „Programu współpracy Gminy Bojanowo z organizacjami pozarządowymi oraz 

innymi podmiotami działającymi w sferze pożytku publicznego na 2015 rok, została podjęta i 

stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Do pkt. 13. Podjęcie uchwał w sprawie: 

2. uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na terenie Gminy Bojanowo na rok 2015. 

 

Program został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu  

21 października 2014 roku. Uwag nie wniesiono. Po odczytaniu przez przewodniczącego 

obrad projektu uchwały przystąpiono do głosowania. Za podjęciem uchwały głosowali 

wszyscy obecni na sesji radni - 14 ‘za”(nieobecna radna: Halina Lis). 

 

Uchwala Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 29 października 2014 roku w sprawie 

uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 

terenie Gminy Bojanowo na rok 2015, została podjęta i stanowi załącznik nr 12 do 

protokołu. 

 

Do pkt. 13. Podjęcie uchwał w sprawie: 

3.uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na terenie 

Gminy  Bojanowo, 

 

Przewodniczący obradom zapytał czy są wnioski do powyższego projektu. Radny Stanisław 

Tomiczak zawnioskował, aby w punkcie dotyczącym ulotek dopisać – „i ich 

rozpowszechnianie”. 

Wszyscy radni opowiedzieli się za wprowadzeniem tej zmiany – 14 „za”, (nieobecna radna: 

Halina Lis). 

Przewodniczący Rady pan Maciej Jagodziński odczytał treść uchwały i zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 14 „za” (nieobecna radna 

Halina Lis). 

 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie  dnia 29 października 2014 roku w sprawie uchwalenia 

Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Gminy  Bojanowo, została 

podjęta i stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Do pkt. 13. Podjęcie uchwał w sprawie: 

4. obniżenia średniej ceny skupu żyta za 1 dt przyjmowanej jako podstawa 

naliczania podatku rolnego na 2015 rok, 

 

Jako pierwszy głos zabrał radny Zygmunt Maćkowiak zgłosił wniosek o obniżenie 

stawki podatku do 55 zł (przegłosowanie przez Radę powyższej propozycji). 

Przewodniczący obradom poinformował, iż wniosek dotyczący porządku sesji zgłasza się na 

jej początku. W tej sytuacji wniosek pana radnego Maćkowiaka jest bezzasadny. 

W dniu 28 października 2014 roku odbyła się narada sołtysów. Sołtysi Gminy 

Bojanowo nie zanegowali wysokości stawki podatku rolnego. 
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Przewodniczący Rady odczytał treść  pisma Wielkopolskiej Izby Rolniczej, która pozytywnie 

zaopiniowała proponowaną stawkę podatku. Kserokopia powyższego pisma stanowi 

załącznik nr 14 do protokołu.  

Zastępca Burmistrza pan Ryszard Drozdowski zaznaczył, iż opinia sołtysów też jest 

ważna. Podatek rolny jest 100% dochodem własnym gminy. Reasumując całość, w roku 2015 

utracimy z powodu ulg podatkowych  około 300.000,- zł. Ponadto Zastępca Burmistrza 

nadmienił, iż Gmina Bojanowa ma do zapłaty Vat za grunty przekazane pod budowę S5. 

Kwota jest wysoka – około 500.000,- zł. Gmina z tego tytułu otrzymała zwrot  za grunty 

przekazane pod drogę ekspresową. Kondycja finansowa Gminy nie jest zła, ale rok 2015 

będzie rokiem trudnym. W porównaniu do roku 2014 w roku 2015 budżet będzie mniejszy o 

około 3 mln zł.  

Radny Zygmunt Maćkowiak nawiązał do podatku rolnego. Cena żyta ustalana jest na 

podstawie 3 ostatnich lat, cena żywca nie odzwierciedla nakładu jego wyhodowania, ceny 

pszenicy też są niskie.  

Po dyskusji przystąpiono do głosowania. Za podjęciem uchwały głosowało: 

 6 radnych „za” 

 5 radnych ‘przeciw” 

 3 radnych „wstrzymało się od głosu”. 

 

W związku z powyższym Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 29 października 2014 

roku w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta za 1 dt przyjmowanej jako podstawa 

naliczania podatku rolnego na 2015 rok, została podjęta i stanowi załącznik nr 15 do 

protokołu. 

 

Do pkt. 13. Podjęcie uchwał w sprawie: 

5. zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2014 – 

2017, 

 

Państwu radnym zostały przedstawione zmiany jakie wprowadzono do projektu  

uchwały od posiedzenia Komisji – 21 października  2014 roku. Pytań nie było. 

Przewodniczący obrad odczytał treść uchwały i zarządzono głosowanie. Za podjęciem 

uchwały głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 14 „za” (nieobecna radna Halina Lis). 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 29 października 2014 roku w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2014 – 2017, została podjęta i 

stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Do pkt. 13. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 6. zmian uchwały budżetowej na 2014 rok. 

 

 Zasadność  wprowadzenia korekt  do projektu zmian uchwały budżetowej na 2014 rok 

omówił pan Zastępca Burmistrza pan Ryszard Drozdowski. Pytań nie było. Za podjęciem 

uchwały głosowali wszyscy  obecni na sesji radni – 14 „za” (nieobecna radna Halina Lis). 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 29 października 2014 roku w sprawie zmian 

uchwały budżetowej na 2014 rok, została podjęta i stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Do pkt. 13. Podjęcie uchwał w sprawie: 

7. zaciągnięcia zobowiązań w zakresie remontów- konserwacja urządzeń 

oświetlenia drogowego – 
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 W związku z tym, iż faktura za zobowiązania dotyczące oświetlenia drogowego jest 

regulowana jest w miesiącu grudniu zaistniała konieczność wywołania projektu 

przedmiotowej uchwały. Pytań nie było. Uchwałę podjęto jednogłośnie – 14 głosami „za” 

(nieobecna radna Halina Lis).  

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 29 października 2014 roku w sprawie 

zaciągnięcia zobowiązań w zakresie remontów- konserwacja urządzeń oświetlenia 

drogowego, została podjęta i stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Do pkt. 14.Informacja ze zrealizowanych przez Gminę zadań w kadencji 2014-2017. 

 

 Zastępca Burmistrza pan Ryszard Drozdowski przedstawił  prezentację multimedialną 

dotyczącą zrealizowanych przez Gminę zadań w kadencji 2010-2014.  

Załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Do pkt. 15 Odpowiedzi na zapytania radnych. 

 

 Radnemu Janowi Kubisowi Zastępca Burmistrza pan Ryszard Drozdowski 

odpowiedział, iż jest po rozmowach z zarządzającym bojanowskim Browarem. Jeżeli nie ma 

efektu wystosujemy pismo w sprawie posprzątania liści na ulicy Mylnej. 

 

 W kwestii dofinansowania do imprezy zorganizowanej w Villi Aurora przez Browar, 

Gmina partycypowała w kosztach kwotą 3.000,- zł. Pieniądze pochodziły z budżetu 

Gminnego Centrum Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji w Bojanowie. My jako Gmina też 

z tego typu imprez korzysta. Jest to promocja dla miasta i jego mieszkańców. Pan 

Drozdowski poinformował również, iż w Browarze zatrudnionych jest 20 osób z naszej 

Gminy; na początku było 7. Pan Prezes obiecał, iż powyższa liczba będzie wzrastać jeżeli 

produkcja będzie większa. To kwestia proporcjonalności. 

Z tego typu imprez korzystają również organizacje stowarzyszenia działające na naszym 

terenie. W tym roku był to MUKS SZOK Bojanowo, dwa lata temu było to Stowarzyszenie 

Osób Niepełnosprawnych. 

Dyrektor GCKTiR w Bojanowie wyjaśnił, iż dofinansowanie nie jest aż tak duże. Reklama 

tego typu imprezy w radio ELKA to koszt około 4.000,- zł.. Impreza organizowana przez 

Browar  nie jest imprezą zamkniętą. Dyrektor Ratajczak nadmienił, iż większość miast ma 

tzw. „imprezy lokalne”. Być może do kanonu imprez promujących naszą Gminę zostanie 

zapisane święto organizowane przez  bojanowski Browar. 

 

 Radnemu Zygmuntowi Maćkowiakowi Burmistrz Drozdowski wyjaśnił, iż problem 

przejścia przez park w Gościejewicach istnieje. Jest to strefa konserwatorska. Nie podlega 

sprzedaży. W dniu 5 listopada 2014 roku odwiedzi nas pani minister Zofia Szalczyk. Ta 

kwestia zostanie również poruszona. 

Pan radny Zygmunt Maćkowiak – cyt.  „park to około 10 ha plus aleja dębowa” . Zostało 

również podane do publicznej wiadomości ogłoszenie o sprzedaży powyższego gruntu. 

Zastępca Burmistrza wyjaśnił, iż sprawa zostanie wyjaśniona. 

 

 Wnioski złożone przez pana Ryszarda Pietrasa cyt. „przyjmujemy do realizacji w roku 

2015” (pan Zastępca Burmistrza). 

 

 Panu Krzysztofowi Wodeckiemu Zastępca Burmistrza pan Ryszard Drozdowski 

wyjaśnił, iż ulica Kwiatowa jest w planach, dojazd do niej będzie robiony z kostki brukowej. 
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Co do kryteriów klasyfikacji ulic dotyczących ich remontu i modernizacji, takie ramy nie 

zostały wpisane w określenie przyznawania środków na dany cel. Ważnym elementem przy 

tego typu inwestycjach jest możliwość pozyskiwania środków na dany cel.  

Pan Krzysztof Wodecki – cyt. „ ale takie kryterium jest mało precyzyjne”. 

Zastępca Burmistrza pan Ryszard Drozdowski wyjaśnił, iż kryterium w tym  zakresie 

stanowią również posiadane przez Gminę środki finansowe na ten cel. 

 

 Panu Gurdakowi Zastępca Burmistrza pan Ryszard Drozdowski wyjaśnił, iż zostaną 

przeprowadzone rozmowy z firmą Budimex. 

 

Do pkt. 16 Wolne głosy i wnioski. 

 

 Przewodniczący Rady pan Maciej Jagodziński wypowiedział się w kwestii opiekuna 

na boisku sportowym w miejscowości Golina Wielka, oraz oświetlenia (szczególnie w 

sobotę). Przewodniczący Rady – cyt. „jest to na ‘wariackich papierach’ , panie sprzątaczki są 

opiekunkami?”. 

Zastępca Burmistrza zdziwiła się wypowiedzi Przewodniczącego Rady – cyt. „Panie 

Przewodniczący trzeba wypowiadać się precyzyjnie, jak to na ‘wariackich papierach’”. Pan 

Drozdowski wyjaśnił, iż obiekt został przekazany w użytkowanie Szkole Podstawowej im. 

Arkadego Fiedlera w Golinie Wielkiej, i jest w ewidencji księgowości tejże szkoły. Środki na 

utrzymanie boiska do końca roku są zabezpieczone w budżecie.  Spróbujemy w nowym 

budżecie wyasygnować środki na zatrudnienie opiekuna boiska; na umowę – zlecenie. 

Gmina planuje również wykonanie drogi dojazdowej z kostki brukowej do boiska.  

 W dyskusji głos zabrał pan dyrektor Paweł Dudziak. Potwierdził, iż boisko zostało 

przekazane szkole. Obiekt otwarty jest do godz. 19.00, natomiast o godz. 16.00 – 16.30 

włączają się lampy. W kwestii wynajmu boiska w soboty i niedziele dyrektor wyjaśnił, iż 

wiążące jest podpisanie umowy przez wynajmujących. W takiej sytuacji to oni odpowiadają 

za porządek na obiekcie i bezpieczeństwo. Obiekt jest ubezpieczony. 

 

 Radny powiatowy pan Wiesław Ceglarek poinformował, iż cyt. „ zgodnie z 

przepisami prawa osoba zatrudniona na stanowisku opiekuna musi posiadać odpowiednie 

kwalifikacje, upoważnienie jest spowodowane decyzja Ministra Sportu, musi mieć licencje, 

cokolwiek by się stało musi być upoważniony”. 

 Drugą sprawą, którą poruszył radny powiatowy Wiesław Ceglarek była sprawa 

związana ze stanem bojanowskiego boiska. Zdaniem radnego jego stan jest tragiczny, cyt. 

„czy mamy wycofać się z rozgrywek, musi być opracowany Regulamin zewnętrzny 

korzystania z obiektu”. 

 

 Zastępca Burmistrza pan Ryszard Drozdowski odpowiedział na te zarzuty: cyt. 

„bardzo łatwo jest krytykować, przygotowujemy się do budżetu na 2015 rok. Ten rok nie 

będzie łatwy. Boisko w Bojanowie jest typowo lekkoatletyczne, prowadzimy zajęcia 

sportowe niezorganizowane. Obiekt w Bojanowie nie jest przygotowany na tego typu 

rozgrywki.  

 Radny powiatowy Wiesław Ceglarek postawił zarzuty również do sali przy 

Gimnazjum w Bojanowie. Zdaniem radnego sala nie jest wymiarowa, istnieje problem z 

dachem i brakuje loży dla tzw. VIP.  

 Dyskusję przerwała obecna na sali była  pani Skarbnik Mirosława Zamelska; cyt. „ 

wygadujemy na ostatniej sesji brzydkie sprawy, rozstańmy się w pogodnym nastroju, bez żalu 

i złości, a ja wszystkim kandydującym życzę ze Swojej strony szczęścia w tych wyborach”. 
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 Radny pan Władysław Szalkowski podziękował wszystkim, władzom Bojanowa, 

urzędnikom, radnym, sołtysom za współpracę w ostatniej kadencji Rady Miejskiej. 

  

 Radny Jarosław Bartkowiak poprosił o interwencję w sprawie wystających rur PCV za 

rondem w kierunku Leszna. Radny Bartkowiak zauważył, iż plastiki są  rozjechane, i trzeba to 

uporządkować.  

 Zastępca Burmistrza pan Ryszard Drozdowski wyjaśnił, iż droga „5” nie została nam 

jeszcze przekazana i dokumenty w tej sprawie nie zostały podpisane ale postaramy się 

interweniować u zarządcy w tej sprawie. 

 Pan Franciszek Wieremiejko wrócił do sprawy związanej z funkcjonowaniem 

Niepublicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej „Zdrowie” w Bojanowie. Pacjenci aby zostać 

zapisanym do wybranego lekarza czekają od godz. 5.00 w kolejce. Pan Wieremiejko otrzymał 

informację, iż są sobie sami winni Na dzień 8 października 2014 roku zaplanowano spotkanie 

w którym mieli wziąć udział : Zastępca Burmistrza pan Ryszard Drozdowski, 

Przewodniczący Komisji Oświaty pan Franciszek Wieremiejko, dyrektor Szkoły 

Podstawowej w Bojanowie pani Teresa Polc, dyrektor Gimnazjum w Bojanowie pan Ireneusz 

Młynek oraz właściciel NZOZ „Zdrowie” w Bojanowie pan Roman Kolibabka. Niestety 

właściciel NZOZ „Zdrowie” na spotkanie nie przybył.  

 Zastępca Burmistrza pan Ryszard Drozdowski wyjaśnił, iż w powyższej sprawie 

zostało skierowane pismo do NFZ w Poznaniu. Czekamy na odpowiedź. Pan Kolibabka na 

spotkanie nie przybył ze względów zdrowotnych. Sprawa z całą pewnością zostanie 

rozwiązana. Pan Drozdowski poinformował uczestników obrad, iż w zakupionym obiekcie 

byłego internatu oprócz pensjonatu dla osób starszych być może powstanie ośrodek zdrowia. 

To są przymiarki ale taka ewentualność jest również brana pod uwagę. 

 Radny pan Zygmunt Maćkowiak zapytał z jakich środków jest opłacana higienistka 

szkolna.  

 Pan Ryszard Drozdowski Zastępca Burmistrza wyjaśnił, iż są to środki zawarte w 

kontrakcie NZOZ w Bojanowie. 

 Radny pan Stanisław Tomiczak odczytał wniosek dotyczący otwarcia szkoły 

specjalnej w Bojanowie. Uzasadniając powyższe pan Tomiczak poinformował, iż na terenie 

naszej Gminy jest duża liczba dzieci posiadających różne dysfunkcje. Mamy zaplecze bazowe 

– Gmina mogłaby przejąć wolnostojący budynek po Energetyce (na ulicy Lipowej). Nie ma 

tam barier architektonicznych, budynek jest w miarę nowy więc potencjalnie spełnia warunki 

na utworzenie tak szkoły specjalnej. Pan Tomiczak cyt. „ myślałem, że losem tych dzieci 

zainteresuje się Stowarzyszenie Dzieci i Osób Niepełnosprawnych „ Razem raźniej w 

Bojanowie”, Rada Miejska, Burmistrz ale takich deklaracji nie było. Interesują mnie działania 

podjęte w tej sprawie”. 

 Dyrektor Gimnazjum w Bojanowie pan Ireneusz Młynek wyjaśnił, iż w szkole 

funkcjonują klasy integracyjne, liczba dzieci jest duża, dojeżdżają autobusami. Do tej pory nie 

stanowiło to problemu.  

 Radny pan Dariusz Sikora nadmienił, iż prowadzenie szkół specjalnych nie leży w 

gestii samorządów gminnych. 

 Zastępca Burmistrza pan Drozdowski wyjaśnił, iż jest to zadanie powiatu, natomiast 

proponowany przez radnego pana Tomiczaka budynek na ulicy Lipowej absolutnie nie 

spełnia warunków pod tego typu placówkę. Po wymianie uwag dyskusję zakończono. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie pan Maciej Jagodziński podziękował 

wszystkim radnym, Burmistrzowi Bojanowa panu Józefowi Zuterowi (nieobecny na sesji), 

panu Zastępcy Burmistrza Ryszardowi Drozdowskiemu, pani Skarbnik Mirosławie 

Zamelskiej, sołtysom, kierownikom jednostek oraz zakładów budżetowych, pracownikom 

Urzędu Miejskiego w Bojanowie za  dobrą współpracę i zrozumienie. Ponadto 
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Przewodniczący Rady podziękował również za wszystkie zaproszenia na imprezy i 

uroczystości, w których uczestniczył. Szczególne podziękowania wyraził pod adresem 

Przewodniczącego Komisji Oświaty pana Franciszka Wieremiejko za pełnienie obowiązków 

przedstawiciela Rady Miejskiej w czasie kiedy Przewodniczący Rady nie mógł uczestniczyć 

w danej uroczystości. 

 Pod koniec sesji pan Przewodniczący wręczył Państwu radnym podziękowanie w 

postaci książki  o samorządzie terytorialnym w Polsce, natomiast każda z obecnych na sesji 

pań otrzymała kwiatek. 

  

 

Do pkt. 17 Zakończenie. 

 

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodniczący Rady Maciej 

Jagodziński dziękując wszystkim za przybycie, zamknął o godz. 12.00 XLIII sesję Rady 

Miejskiej w Bojanowie. 

 

 

 

        Przewodniczący Rady 

        (-) Maciej Jagodziński  

 

 

 

Protokolant: 

Beata Sikora 

inspektor 

  

  

 

 

 


